

10D8N GOLD COAST + SYDNEY + MELBOURNE

TOUR CODE : OSM10D

Tour Highlights

MEAL PLAN

8 BREAKFAST, 3 LUNCH, 3 DINNER

SPECIAL MEALS

PREMIUM FINE DINING DINNER, AUSSIE BARBECUE, CHINESE MEAL, FISH & CHIPS, STEAK WITH WINE, HALF LOBSTER & SEAFOOD PLATTER

4★ HOTEL THROUGHOUT

ENTRANCES INCLUDED:

WARNER BROS. MOVIE WORLD, PARADISE COUNTRY FARM, AUSTRALIA OUTBACK SHOW, WHALE WATCHING CRUISE, PANNY'S CHOCOLATE WORLD, PENGUIN PARADE OBSERVATORY, GREAT OCEAN ROAD DAY TOUR



Day 1 SINGAPORE ✈️ GOLD COAST

Gather at Singapore Changi Airport for your flight to the Gold Coast, the largest city in Queensland.

Day 2 GOLD COAST

Upon your arrival, step into the enchanting realm of make-believe at Warner Bros. Movie World. Experience heart-pounding excitement with everything from record-breaking roller coasters to family-friendly rides and immersive themed areas. Enjoy a day filled with shows, parades, character meet-ups, and the stunning Wizard of Oz precinct—it's a complete entertainment extravaganza. Afterward, check in to your hotel for an early rest. In the evening, take a leisurely stroll along the picturesque Surfers' Paradise Beach and hunt for great deals at the local night bazaar (subject to operating days).

Day 3 GOLD COAST (B/AUSSIE BARBECUE L/ WESTERN D)

After breakfast, make your way to Paradise Country Farm, where you can delve into the homes of the "Aussie Aussie" and enjoy close encounters with koalas, kangaroos, and the nearly extinct emus. Following this, head over to Harbour Town Factory Outlet for a shopping spree, where you can find famous brands like Polo Ralph Lauren, Nike, and Timberland, with discounts of up to 60%. In the evening, relax and immerse yourself in the acclaimed Australian Outback Performance, featuring a blend of orchestral and country folk music set against a fully themed Australian landscape, complete with iconic native elements and a picturesque backdrop. Reflect on the experience as we transport you back to the era of the "cowboys."

Day 4 GOLD COAST <FREE DAY> (B)

Today, you are free to visit Dreamworld or Seaworld etc, join an optional ride on the Hot Air Balloon or participate in the ultimate evening adventure of glowworm viewing (own expense).

Day 5 GOLD COAST ✈️ SYDNEY (B/PREMIUM FINE DINING D)

Transfer to the domestic airport for your flight to Sydney. Once you arrive, head to the renowned Sydney Seafood Market, where you can indulge in fresh Salmon Sashimi, lobster, and a variety of seafood your own expense. Next, make your way to the stunning UNESCO World Heritage-listed Sydney Opera House, where you can enjoy panoramic views of the iconic structure (exterior view only) and the picturesque Sydney Harbour Bridge. Indulge in a delightful fine dining experience with a local touch.

Day 6 SYDNEY (B/CHINESE L)

After breakfast, proceed for the highly anticipated **Whale Watching Cruise** and learn about migratory patterns as well as breeding cycles of these mysterious mammals. Coupling on the East Australian Current each year, these creatures migrate between the months of May to November to meet their other half. Note: Whale Watching boosts a 99% success rate midseason. If you're unable to see any whales on actual day, we apologize that there will be no refund/replacement. Should Whale Watching Cruise be cancelled due to seasonal/weather/unforeseen circumstances known beforehand, we will replace with Blue Mountains + Cableway tour.

Day 7 SYDNEY ✈ MELBOURNE (B/HALF LOBSTER & SEAFOOD PLATTER)

This morning, you will transfer to the domestic airport for your flight to **Melbourne**. Afterward, continue your drive to **Brighton Beach**, renowned for its vibrant bathing boxes and expansive sandy shoreline. Next, head to **Phillip Island**, stopping at **Panny's Chocolate World** to taste some of Australia's local delicacies and witness the chocolate-making process (subject to operating hours). As sunset approaches, arrive at the **Penguin Parade Observatory** and immerse yourself in the incredible Penguin Parade, which occurs every night of the year. Watch as the little penguins ride in on waves, waddle up the beach, and make their way to their burrows.

Day 8 MELBOURNE (B/FISH & CHIPS)

After breakfast, continue to the magnificent **Great Ocean Road**, carved into the cliff of one of the world's greatest coastal regions in Australia. Discover the legends of the spectacular **Twelve Apostles**, **Loch Ard Gorge**. Enroute, Snap the perfect shot at the Memorial Archway, where nature and history meet for a picture-perfect moment. After which, return to Melbourne city a for a well deserved rest.

Day 9 MELBOURNE <FREE DAY> (B)

Today, you may wish to participate in an optional day tour to Dandenong Ranges onboard the nostalgic Puffing Billy steamtrain enroute to Yarra Valley winery. Alternatively, you may wish to join our in-house programs exclusively organized by our local guides. If time permit, visit Queen Victoria Market or Direct Factory Outlets.

Day 10 MELBOURNE ✈ SINGAPORE (B)

After breakfast, free at leisure until transfer to airport for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with Hong Thai Travel.

中文行程

Day 1 新加坡 ✈ 黄金海岸

齐聚于新加坡樟宜国际机场, 乘搭客机飞往澳洲—黄金海岸。

Day 2 黄金海岸

抵达后, 步入**华纳兄弟电影世界**, 充满奇幻色彩的梦幻国度。不仅有令人肾上腺素飙升的破纪录过山车, 还有适合全家人一起享受的游乐设施以及沉浸式的主题区域。全天精彩的演出、游行、角色见面会, 还有令人惊叹的《绿野仙踪》主题区——为您呈现一场全面的娱乐盛宴。随后, 前往酒店办理入住休息。傍晚时分, 可悠闲漫步在风景如画的冲浪者**天堂海滩**, 并在当地夜市中淘实惠好物 (具体时间视实际情况而定)。

Day 3 黄金海岸 (早/澳式烧烤/西式晚餐)

早餐后, 前往**天堂乡村农场**, 深入体验真正的“澳洲风情”, 与考拉、袋鼠以及濒临灭绝的鸬鹚近距离接触。随后, 前往**Harbour Town名品工厂直销中心**尽情购物, 这里汇聚了Polo Ralph Lauren、Nike、Timberland等知名品牌, 折扣高达60%。晚上, 欣赏广受好评的《**澳大利亚内陆表演**》——这是一场结合交响乐与乡村民谣的精彩演出, 背景设在全景式澳洲内陆风光, 点缀着代表性的本土元素与如画般的自然景致。这一刻, 仿佛穿越回牛仔时代, 感受那段激情岁月的魅力。

Day 4 黄金海岸 <自由活动> (早)

今天自由时间, 可考虑自费前往梦幻世界 (Dreamworld) 或海洋世界 (Seaworld) 等主题乐园。也可以自费选择搭乘热气球, 俯瞰美丽风光, 或参与一场别具特色的夜间探险——观赏萤火虫奇景。

Day 5 黄金海岸 ✈ 悉尼 (早/精致美食晚餐)

前往国内机场, 搭乘航班飞往悉尼。抵达后, 首先参观著名的**悉尼海鲜市场**, 可自费品尝新鲜的三文鱼刺身、龙虾及多种海鲜美味。接着, 前往令人惊叹的联合国教科文组织世界遗产——**悉尼歌剧院** (外观), 在此可欣赏标志性建筑的全景风貌以及如画的**悉尼海港大桥**。当天将享用一顿融入本地风味的精致高级餐饮, 尽享舌尖上的美妙体验。

Day 6 悉尼 (早/中式午餐)

早餐后, 展开令人期待的**观鲸之旅**, 了解这些神秘哺乳动物的迁徙路径及繁殖周期。每年5月至11月, 它们顺着东澳洋流成双成对地迁徙, 只为与另一半相遇。温馨提示: 观鲸活动在季中成功率高达99%。若当日未能目睹鲸鱼踪迹, 敬请谅解, 恕不提供退款或替代行程。如因季节、天气或其他已知不可控因素导致观鲸活动取消, 我们将为您更换为“蓝山+空中缆车”之旅, 敬请理解。

Day 7 悉尼 ✈ 墨尔本 (早/半只龙虾薯条)

今早, 前往国内机场, 搭乘航班飞往**墨尔本**。抵达后, 驱车前往**布莱顿海滩**, 欣赏色彩缤纷的彩绘浴场小屋以及辽阔的金色沙滩。随后前往**菲利普岛**, 途中停留**帕尼巧克力工厂**, 品尝澳大利亚本地特色巧克力, 并有机会观赏巧克力的制作过程 (开放时间视当日情况而定)。傍晚时分, 抵达**企鹅归巢观景台**, 亲身感受一年365天不间断的企鹅归巢奇观。将看到一群群小企鹅随海浪上岸, 摇摇摆摆地穿越沙滩, 返回它们的巢穴, 画面温馨动人, 不容错过。

Day 8 墨尔本 (早/炸鱼柳薯条)

早餐后, 展开壮丽的“**大洋路**”之旅。这条世界著名的沿海公路蜿蜒于悬崖峭壁之间, 展现出澳大利亚最壮观的海岸风光。将探访闻名遐迩的**十二门徒岩**和**洛克阿德峡谷**, 聆听这些自然奇景背后的传奇故事。途中还将停留在**纪念拱门**, 在大自然与历史交汇的地点拍摄完美留念照。行程结束后, 返回墨尔本市区返回酒店休息。

Day 9 墨尔本 <自由活动> (早)

今日, 可选择参加自费的一日游, 搭乘怀旧的“**喷气比利号**”蒸汽火车穿越丹德农山脉, 一路前往著名的**雅拉河谷酒庄**, 感受自然与美酒的完美结合。若时间允许, 不妨前往**维多利亚女王市场**或**名品直销中心**, 尽情购物, 感受墨尔本的城市魅力与地道风情。

Day 10 墨尔本 ✈ 新加坡 (早)

今天, 您可自由活动至集合时间, 送往机场乘坐飞机返回温暖家园, **康泰旅行社**祝你有个愉快的旅程。

Remarks:

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

注:

- * 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代。
- * 重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- * 行程顺序如有更改, 恕不预先告知。
- * 中文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。



Great Ocean Road - 12 Apostles



Sydney Opera House & Harbour Bridge

JUL 25 DAW